



Date: 16/10/2019

شركة أبوظبي الوطنية لمواد البناء ABU DHABI NATIONAL CO. FOR BUILDING MATERIALS

التاريخ: 2019/10/16

Mr. Hamad Al Ali
Head, Listing Department
Abu Dhabi Securities Exchange

السيد/ حمد العلي
المحترم
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
تحية طيبة وبعد،،

Greetings,

**Subject: Abu Dhabi National Co. For Building
Material's Fourth Board of Directors Meeting of
2019.**

**الموضوع: إجتماع مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية لمواد
البناء- بلدكو (ش.م.ع) الرابع لسنة 2019.**

With reference to the above subject, kindly be informed that Abu Dhabi National CO. for Building Material's fourth board of directors meeting was held on Wednesday, 16/10/2019 at 11:00 AM. The following decisions were taken:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نفيدكم علما بأن مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية لمواد البناء- بلدكو(ش.م.ع) قد عقد إجتماعه رقم (4) لسنة 2019 في تمام الساعة 11:00 صباح يوم الأربعاء الموافق 16 أكتوبر 2019، وقد قرر مايلي:-

1. Approval of the minutes of the Board of Directors meeting no. (3) For the year 2019.
2. Approve Quarter 2- 2019 Financial Results.
3. Approval of the settlement provided by the National Bank of Fujairah to repay the loan balance granted to the company.

1. إعتقاد محضر إجتماع مجلس الإدارة رقم (3) لسنة 2019.
2. إعتقاد البيانات المالية للشركة عن الربع الثاني للعام المالي 2019.
3. الموافقة علي التسوية المقدمه من بنك الفجيرة الوطني لسداد رصيد القرض الممنوح للشركة.

شاكرين لكم حسن تعاونكم.

Thank you for your kind support.


أسامة عبد الحارث أبو بكر

مقرر مجلس الإدارة- المر اقب الداخلي

شركة مساهمة وطنية عامة تأسست بالمرسوم الأميري رقم ٥ لسنة ١٩٧٤

